
Zapisnik sa IV. sasta

Sas

j

u prisustvovali;

ravnog odbora Kino - kluba Zagreb

hog 13.IV.1959. u 18 sati

1 ./ '^^ščanln Miloš

2 ./ Hajdler Zlatko

3 ./ Dr Pansini Mihovil

4 ./ Hoholač Vlado

5 ./ Kućlč Mllivoj

6 ./ Petek Vladimir

7 ./ Hripko Ivan je došao kasnije

Na sastanku nisu bili ;

1 ./ Kobija Tomo

2 ./ Smrček Ljerka

3 ./ Vranlcan Zlatko

4 ./ Dr Durman Teodor

Predsjedavajući drug Oreščanin predlaže sljedeći dnevni red:

1 ./ Čitanje zapisnika s prošlog sastanka
2 ./ Čitanje nacrta ugovora s RTZ.

3 ./ Čitanje pravilnika fllmoteke 
^•/ Čitanje pravilnika biblioteke 

5./ Razno

Pošto je pročitan i potpisan zapisnik prešlo se je na 

drugu točku dnevnog reda.

Drug Oreščanin čita nacrt ugovora s RTZ. Poslije svake 

točke ugovora bila je kraća diskusija kojom je Ispravljena i dopunjena 

ista točka. Na kraju Čitanja ugovora rješeno je da se isti dostavi 

drugu Dr Durmanu koji bi , kao stručnjak, konačno Ispravio 1 dopuno 

isti ugovor.

Drug Hoholač čita prijedlog pravilnika fllmoteke . kraćom 

diskusijom pravilnik je ispravljen i dopunjen. Osim toga na kraju 

Dr Pansini nadopunjava pravilnik s nekoliko svojih prijedloga koje će 

Hoholač uzeti u obzir kod izrade definitivnog pravilnika. Pravilniku 

xkhx je bio priložen i formular kojeg će imati svaki klubski film.

Isti formular je u cijelosti prihvaćen.

Pošto je drugarica Smrček spriječena da prisustvuje ovom 

sastanku pravilnik o biblioteci čita drug Oreščanin. Pravilnik je 

uglavnom prihvaćen osim malih nadopunakod točke "Posudba novina" 



gdje se je Upravni odbor složio da se mjesto jednih novina,kako je 

Ravedeno u pravilniku, može odjednom posuditi troje novine.

2atlm druga primjedba je bila kod točke o plaćanju kazne za zakašnjenje. 

Članovi sa se složili da se ista sniz sa 50 Din na 10 Din po knjizi 

i danu. Uz pravilnik su bila priložena 14 kartona od kojih su usvojeni 

"Karton knjige*’ i“Karton za evidenciju novina" ostale kartone Upravni 

odbor smatra nepotrebne, os Lm ako ih drugarica Smrček kao knjižnlčarka 

želi voditi.

RAZNO :

Prije ove točke na sastanak je došao drug Hripko koji je bio 

zadužen da pronadje povoljno mijesto za smještaj klubskog obavještajnog 

ormarića.Drug Oreščanin kaže da je našao jedno mjesto u Jurišičevoj 

ulici br 1 s ćlm su se svi složill.S tim u vezi za idući sastanak 

Hripko ,1 ostali članovi koji žele, trebaju donjeti nacrt ili maketu 

Spomenutog klubskog ormarića.

Drug Hoholač postavlja pitanjt programa sastanaka u klubu. 
Nakon diskusije je zaključeno da se ukoliko nema igranlh filmova 
prikazuju amaterski filmovi klubski članova po kojima bi se mogle o* 
održavati diskusije 1 predavanja.

Drug Oreščanin naglašava da je nužno redovno dolaženje na 
sastanke.

Hripko 1 Hajdler moraju početi s radom na prvom broju klubskog 
biltena.

Petek je zadužen da pocnje sredjivanjem klubskog inventara, 
koji se sastoji u postavljanju z? vješa 1 montaži uredjaja za snimanje 
naslova.

Poslovni papiri će se štampati bez znaka kluba jer do sada 
nije usvojen definitivni klubski znak.

Oreščanin predlaže da mjesto druga Kučlcaa koji je staluoa 
zauzet u odbor ušao drugi član kluba.Poslije krače diskusije s ovim 
prijedlogom Upravni odbor se nije složio.

Predsjedavajući zaključuje sastanak 1 zakazuje slijedeći 
za 27.travanj 1959.godine u 18 sati.

Predsjednik kluba; 
/Oreščanin Miloš/

U Zagrebu,13»IV.1959


